
 
Betreft:  Schriftelijke vragen aan het college van B en W van Albrandswaard 

Van:   Fractie GroenLinks/Partij van de Arbeid 

Onderwerp: Luchtkwaliteit in Albrandswaard 

 

Albrandswaard, 1 september 2023 

 

TOELICHTING 

In de raadsvergadering van 19 december 2022 is een motie aangenomen over het onderwerp Schone Lucht 

Akkoord (SLA). Tot op heden is onvoldoende helder hoe deze motie is opgepakt door het college en is nog 

onduidelijk of deelname aan het SLA zal volgen. Wat onze fractie betreft werd Albrandswaard gisteren al lid 

van het SLA. N.B. De gemeente Ridderkerk is kort geleden lid geworden van het SLA. 

 

Bij de ingekomen stukken voor de raadsvergadering van 2 oktober a.s. wordt aandacht gevraagd voor het 

onderwerp ‘houtrook’ (nrs. 27 en 28). In deze stukken wordt aandacht gevraagd voor de zeer schadelijke 

gevolgen van houtrook voor mensen en wordt opgeroepen om maatregelen te nemen door gemeenten 

waardoor de negatieve gezondheidseffecten worden beperkt. Een van de suggesties is deelname aan het 

SLA.  

 

Het is voor onze fractie duidelijk dat onze inwoners regelmatig overlast ondervinden van slechte 

luchtkwaliteit in hun omgeving. Vandaar onze volgende vragen. 

 

VRAGEN 

1. Kan het college toelichten wat het sinds december 2022 heeft gedaan aan het onderwerp 

luchtkwaliteit en specifieker wat het college heeft gedaan met de aangenomen motie over SLA? 

2. Welke maatregelen is het college voornemens te nemen om de luchtkwaliteit in Albrandswaard te 

verbeteren en op welke termijn? 

3. Specifieker, welke plannen heeft het college voor het inperken van houtrook in woonwijken van 

Albrandswaard?  

 

Namens de fractie GroenLinks/Partij van de Arbeid,  

 

 

H.M. Heukels 

Raadslid 


